

## 樂 善堂 鄧 德 濂 幼 稚 園 Lok Sin Tong Tang Tak Lim Kindergarten

### 

#### 敬啟者:

九龍樂善堂為籌募經費,舉行「樂善『糖』甜心行動 2022」,活動籌得之經費 用作支援樂善堂「樂善童心」特殊學習需要兒童計劃及社會房屋計劃之基層兒童家庭,與基層兒童「童享一點甜」。

但目前本港 2019 冠狀病毒病第五波疫情極為嚴峻,學校暫面授課堂及校內活動, 故本年度「樂善『糖』甜心行動 2022」設立網上即時捐款平台,方便各位家長捐款,有關操作指引如下:

- 1. 請家長按以下連結或掃描 QR Code 進入網址: https://www.loksintong.org/online-donation
- 2. 填妥捐款類別及金額:
  - ▶選擇捐款至 樂善「糖」甜心行動
  - ▶ 選擇一次捐款
  - ▶ 填妥捐款金額
- 3. 填妥捐款者資料 (姓名、聯絡電話、電郵等資料)
  - →填寫學校名稱:樂善堂鄧德濂幼稚園
  - ▶ 填寫學生班別及姓名
- 4. 收取收據方式:電子單次性收據 / 郵寄單次性收據 / 不需要捐款收據
- 5. 選擇捐款方式,按遞交後依指示捐款:
  - ➤ PayPal / Alipay / 轉數快(FPS)

稍候校方亦會上載「網上平台捐款操作指引」於校家角流動應用程式及本校WhatsApp內,以供各位家長參考。誠邀各位家長鼎力支持,請踴躍參加「樂善『糖』 甜心行動 2022」網上平台捐款活動。懇請 貴家長慷慨解囊,隨緣樂助,福有攸歸。 如有任何查詢,請致電 2453 7232 與本校校務處。

此致 貴 家 長



樂善堂鄧德濂幼稚園校長: 譚麗琼 謹啟



## 樂善堂鄧德濂幼稚園

# Lok Sin Tong Tang Tak Lim Kindergarten Lok Sin Tong Charity Candy Campaign 2022

8th March, 2022

Dear parents,

Lok Sin Tong Charity Candy Campaign 2022 is to raise funds for the development of Lok Sin Tong's medical, educational, elderly, and social welfare services. Funds will be used to support SEN students and social housing for low-income families.

Unfortunately, the fifth wave of COVID-19 in Hong Kong is extremely severe, and school has suspended all face-to-face classes and school activities. Therefore, we have established an online donation platform for our parents to donate. Here are the details and process:

- Parent please go to the website or scan the QR Code http:// www.loksintong.org/online-donation
- 2) Fill in the donation type and amount:
  - Choose to donate to Lok Sin Tong Charity Candy Campaign
  - One-time donation
  - Fill in the amount of donation
- 3) Donor details: (Name, Contact numbers, E-mail...etc)
  - Name of school: Lok Sin Tong Tang Tak Lim Kindergarten
  - Name of student and class
- 4) Methods to receive receipt: e-receipt / by post receipt / receipt does not require
- 5) Donation methods: PayPal / Alipay / FPS

The school will also upload the "Online Platform Donation Operation Guide" on the 'School Corner' mobile app and the school's WhatsApp for parents' reference. Parents are invited to give their full support, and please actively participate in the donation activity on the online platform of "Lok Sin Tong Charity Candy Campaign 2022". Your support is much appreciated. If you have any questions, please contact our school office on 2453 7232.

Thank you for your attention!

Lok Sin Tong Tang Tak Lim Kindergarten

Principal: Tam Lai King